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Protokół nr 119/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 15 listopada 2021 r.,  

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu      

            

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Bożena Krej   - inspektor Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

4. Pani Małgorzata Malicińska   - inspektor Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

5. Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

        (ZS nr 1) 

6. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

         im. Jana Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

7. Pan Mariusz Wróbel   - p.o. dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

        (ZS nr 3) 
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8. Pani Iwona Zadworna  - wicedyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

9. Pani Marzena Kaczmarek  - kierownik internatu w Specjalnym Ośrodku  

        Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach  

             (SOSzW) 

10. Pani Alina Piekarek    - p.o. głównego księgowego Samodzielnego  

        Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

         w Wieluniu (SP ZOZ) 

11. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

12. Pani Dorota Niezgoda   - pracownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 - temat sesyjny.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

wieluńskiego na 2022 r. - temat sesyjny.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 



 

 

3 

  

9. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku w ramach 

Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025.  

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy  

w Gromadzicach.  

11. Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

na wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu  

z kontroli funkcjonowania Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w zakresie inwestycji, 

pozyskanych środków zewnętrznych i remontów w latach 2019-2021, współpracy 

placówki z firmami zewnętrznymi oraz naboru do klas pierwszych w latach 2019-

2021.  

12. Zapoznanie z informacją pt. „Zasady funkcjonowania Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu”.  

13. Analiza sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ  

w Wieluniu za trzy kwartały 2021 r. (sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego).  

14. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności SP ZOZ  

w Wieluniu na dzień 30.09.2021 r., sporządzoną według stanu księgowego  

na dzień 25.10.2021 r.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia  

i przystąpienia do realizacji projektu konkursowego „Rodzina to jest siła” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa 09-IX Włączenie 

społeczne, Działanie 02-IX.2. Usługi na rzecz osób zagrożonych ubóstwem  

lub wykluczeniem społecznym, Poddziałanie 01-IX.2.1 Usługi społeczne  

i zdrowotne,  złożony w ramach konkursu RPLD.09.02.01-IP.01-10-001/21.  
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert 

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego 

w 2022 roku.  

17. Sprawy bieżące. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXIX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.           

   

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są propozycje zmian do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Poprosił  

o pozostanie członków Zarządu po zakończeniu posiedzenia, celem 
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przedyskutowania tematu, który nie jest w porządku obrad, ale być może pojawi się 

na najbliższym posiedzeniu Zarządu. Stwierdził, że Zarząd przyjmuje przez 

aklamację proponowany porządek obrad.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął przez aklamację porządek obrad.  

 

  Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 - temat sesyjny.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

wieluńskiego na 2022 r. - temat sesyjny.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

9. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku w ramach 

Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025.  

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy  

w Gromadzicach.  
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11. Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

na wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu  

z kontroli funkcjonowania Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w zakresie inwestycji, 

pozyskanych środków zewnętrznych i remontów w latach 2019-2021, współpracy 

placówki z firmami zewnętrznymi oraz naboru do klas pierwszych w latach 2019-

2021.  

12. Zapoznanie z informacją pt. „Zasady funkcjonowania Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu”.  

13. Analiza sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ  

w Wieluniu za trzy kwartały 2021 r. (sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego).  

14. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności SP ZOZ  

w Wieluniu na dzień 30.09.2021 r., sporządzoną według stanu księgowego  

na dzień 25.10.2021 r.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia  

i przystąpienia do realizacji projektu konkursowego „Rodzina to jest siła” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa 09-IX Włączenie 

społeczne, Działanie 02-IX.2. Usługi na rzecz osób zagrożonych ubóstwem  

lub wykluczeniem społecznym, Poddziałanie 01-IX.2.1 Usługi społeczne  

i zdrowotne,  złożony w ramach konkursu RPLD.09.02.01-IP.01-10-001/21.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert 

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego 

w 2022 roku.  

17. Sprawy bieżące. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

protokołu nr CXV/21.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr CXV/21 z CXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 - temat sesyjny.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że Zarząd 

Powiatu jest zobligowany do przedstawienia do dnia 15.11. radnym projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 oraz projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu wieluńskiego na 2022 r. Udzielił 

głosu panu skarbnikowi i poprosił o omówienie  projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że szkoda,  

że zaczynamy od WPF (Wieloletnia Prognoza Finansowa), bo zawsze jest mówione 

że WPF jest pochodną budżetu, od którego powinniśmy zacząć.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na sesji też 

tak będzie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

chodzi o procedowanie tych uchwał to jest to zgodne ze zmianami jakie pojawiły się 

kilka lat wcześniej, że najpierw rozpatruje się Wieloletnią Prognozę Finansową. 
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Poprosił, aby pan skarbnik nawiązywał do punktu dotyczącego projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2022 r.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033 nawiązując jednocześnie do projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2022 r. Zapytał,  

czy są jakieś pytania, jeśli chodzi o dochody.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dochody były 

ustalone na kwotę 109 mln zł, ale w tych dochodach bieżących pan skarbnik podawał 

90 686 000 zł, czyli te 4 mln zł ma rozumieć jako przychody z obligacji.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. 94 mln zł 

to są dochody bieżące. Podkreślił, że podając kwotę 90 mln zł mówił  

o wydatkach. Dodał, że obligacje będą w przychodach. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że być może 

przesłyszał się.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował omawianie 

projektów uchwał.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poprosił, aby pan skarbnik 

przypomniał jaka jest subwencja oświatowa.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ogółem 

subwencje to 54 mln zł, oświatowa 45 239 492 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do wskaźnika pokazanego 

w objaśnieniach dla okresu 7 letniego i zapytał jaki jest maksymalny, ile maksymalnie 

jest procentowo.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ten wskaźnik 

jest 7 letni lub 3 letni. Dodał, że musielibyśmy mieć dla roku 2022 ten wskaźnik 

powyżej 4,57%, 4,36% dla roku 2023, 5,95% dla roku 2024, 6,19% dla roku 2026. 

Natomiast mamy powyżej 4,03% dla roku 2022, powyżej 2,80% dla 2023 r., 0,58% 

dla 2024 r. i 0,66% w 2025 r.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba 

dodać, że liczymy to z kredytem, którego nie weźmiemy. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że zgadza się. 

Mamy ustalony kredyt na 2021 r. na kwotę 5 mln zł i nie wzięliśmy ani grosza do tej 

pory. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że on funkcjonuje  

w WPF.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak i psuje ten 

wskaźnik. Najbardziej rzeczywistym obrazem będzie dopiero miesiąc marzec, gdzie 

będzie dzielone rzeczywiste wykonanie roku 2021 i będzie wiadomo jakie będzie 

konkretne zadłużenie i jaki będzie wynik szpitala oraz jakie będą ewentualne 

nadwyżki, bo też liczy, że może coś wyjść.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiat podkreślił,  

że sytuacja w tej chwili jest taka, że raczej będziemy się bronić odnośnie wzięcia 

kredytu z tej puli (którąkolwiek transzę), jeżeli to wyjdzie, bo dochody w tej chwili  

z wydziału komunikacji są większe niż były planowane do tej pory, być może nie 

będzie takiej potrzeby, a ten obraz wcześniejszy jaki był, bo faktycznie nie były 

ściągane inwestycje już po przetargach i było małe „zamieszanie”, nie odzwierciedlał  

pełnego obrazu, stanu faktycznego budżetu. Zaznaczył, że być może pojawi się jakiś 

nieprzewidywalny wydatek. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tutaj pani 

naczelnik kontroluje sytuację, jeśli chodzi o stan środków na koncie. Jeżeli byłoby 

jakiekolwiek zagrożenie to będą od razu reagować. Dodał, że ma nadzieję,  

że te pieniądze, które obiecuje nam Minister Finansów, czyli kwotę 2 654 000 zł, 

która ma przyjść do końca grudnia, otrzymamy wcześniej, wtedy zupełnie 

rozwiązywałoby to sprawę. Kwota 2 654 000 zł będzie dzielona na sesji w dniu  

29. listopada br. gdzie już kazał, aby wszystkie informacje dotyczące szkół, 

jakichkolwiek braków załatwić sesją do 29. listopada. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, aby mieć  

w grudniu czystą sytuację.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak dodając, 

że ma nadzieję, że uda mu się to zrobić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że dzisiaj 

jest ostateczny termin przekazania radnym projektu budżetu na rok 2022,  

ale jak to było w latach poprzednich i tak pojawią się jakieś inne dane. Wówczas 
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będzie to uzupełniane i będą robić autopoprawkę tak myśli, bo tak było co roku  

i w tym roku też tak przewidują. Udzielił głosu radnemu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie punktu 8, tabela 

rozchodów rok 2028 wskazał, że trochę „skacze” obciążenie na ponad 3 mln zł. 

Zapytał, czy nie można by zaplanować wykupu obligacji jakby przesuniętego,  

jak to ujął, 400 tys. zł w dół i wtedy byłoby bardziej równomierne obciążenie.  

Czy musimy przyjąć 800 tys. zł, z definicji 1/5? Czy mamy tutaj pole do manewru,  

bo później na dole jest już 2 300 000 zł, to wtedy „zrzucenie” 400 tys. zł w dół jakby 

znakomicie spłaszcza nam ten „wyskok” 2028 r. Powiedział, że myśli, że to jest  

na bieżąco do realizacji.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że mamy pole  

do manewru. Zgodził się z radnym Wojcieszakiem. Dodał, że jeśli nie będzie wzięty 

kredyt w tym roku, to już te 200 tys. zł „spadnie” i będzie 2 800 000 zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, maksymalnie na ile jest 

kredyt - równo na 5.    

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że wczoraj 

rozmawiali na temat obligacji. Poprosił, aby pan skarbnik technicznie powiedział  

o obligacjach, czyli jak to wygląda od momentu, kiedy chcemy wypuścić obligacje  

do momentu spłaty, jakie są zasady.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że jeśli chodzi  

o budżet to nie widzi różnicy między kredytem a obligacjami. Faktycznie korzyści  

z obligacji są takie, że są bardziej elastyczne, jeżeli chodzi o moment wykupu 

obligacji, bo można te kwoty bardziej przesuwać. Koszty obligacji są troszeczkę 

mniejsze niż kredytów. Było jedno pytanie, jeśli już zaplanujemy i zrobimy emisję 

obligacji, to czy będzie można z nich zrezygnować, jak np. w tym roku z tego kredytu, 

którego nie musimy wziąć. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o obligacje to w Specyfikacji 

Istotnych Warunków Zamówienia wybieramy emitenta, który za nas te papiery 

wartościowe wyemituje i za tą emisję przekaże nam pieniądze do budżetu. Dodał,  

że później będziemy musieli co pół roku, jak miał wcześniej u siebie i podał przykład, 

że bank przysłał informację jakie kwoty muszą spłacić, jakie serie tych obligacji 

musieli wykupić, przekazywali pieniądze do banku i traktowali to jak spłatę 

zadłużenia. Dodał, że są tylko odsetki. Jedyną rzeczą była prowizja na początku  
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dla banku za emisję, a później tylko odsetki, które bank wypłacał dla tych osób, które 

wykupiły, a wiadomo, że to robiły banki i nikt więcej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy oprócz obligacji  

w kwocie 4 mln zł przewidywany jest jeszcze osobno kredyt.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. Na razie 

takie jest założenie, bo co się może wydarzyć w przyszłym roku to tego nie wie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie w tej chwili jest 

zadłużenie bez tych 5 mln zł.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy chodzi  

o zadłużenie, czy o zobowiązania.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu  odpowiedział, że jeśli chodzi  

o powiat i jednostki, to zobowiązania są realizowane na bieżąco.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chodzi  

mu o zadłużenie jakie jest na tę chwilę.   

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu  odpowiedział, że trzeba odjąć 

sobie od  20 mln zł te 9 mln zł, to na koniec 2021 r. będzie około 11 mln zł. Dodał,  

że są pokazane w kwotach realnych takie jakie są, co do grosza, czyli kwoty 

zadłużenia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jest to około 11%.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że można by tak 

powiedzieć. Dodał, że rozumie, że wydatki inwestycyjne wszyscy przejrzeli.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem 

uchwały.  

 

 
       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 711/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

na lata 2022-2033 (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Uchwała Nr 711/21 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

wieluńskiego na 2022 r. - temat sesyjny.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że projekt 

przedmiotowej uchwały był omawiany przez pana skarbnika w poprzednim punkcie. 

Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Zapytał, czy pan skarbnik chciałby coś jeszcze 

dodać. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przekazał, że nie wie  

czy członkowie Zarządu zauważyli, że jeżeli chodzi o dochody powiatu wieluńskiego 

to mają trochę inny układ niż w latach ubiegłych. Chodzi o to, aby w jednym 

załączniku uwzględnić wszystkie rzeczy, które wcześniej były zapisywane w trzech 

załącznikach, bo był odrębny załącznik na dochody związane z realizacją zadań  

z zakresu administracji rządowej, dochody związane z realizacją zadań na podstawie 

porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego. Były przynajmniej  

trzy załączniki więcej w budżecie, zarówno w dochodach i trzy załączniki więcej  

w wydatkach, więc to ujął w jednym załączniku o dochodach i w jednym załączniku  

o wydatkach.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że jest to bardziej przejrzyste.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest jeszcze 

jedna rzecz i ma nadzieję, że Zarząd się na to zgodzi, jeżeli chodzi o upoważnienie 

dla Zarządu Powiatu. Chodzi o taką sprawę, że upoważnia się Zarząd Powiatu  

do zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku 

przejściowego deficytu budżetu powiatu w kwocie 2 mln zł (§ 14 pkt 1). Natomiast 

później jest punkt 3, 4, 4 - zauważył błąd, ponieważ powinien być punkt 3, 4, 5.   

W punkcie 2 ww. § dodał zapis: oraz dokonywania zmian w zakresie rocznych 

wydatków majątkowych w granicach działu, które nie są objęte Wieloletnią Prognozą 

Finansową. Podkreślił, że czasami jest tak, że w jednym dziale są zadania 

jednoroczne na przykład w danej szkole jest np. 12 tys. zł i drugie zadanie 13 tys. zł  
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i żeby nie zwoływać sesji Rady Powiatu można byłoby przełożyć z zadania 

majątkowego np. 1000 zł i dołożyć do drugiego bez zwoływania sesji, ale tylko  

w takim wypadku, jeżeli jest w granicach działu, obejmuje jeden rok kalendarzowy  

i że dana inwestycja nie jest w WPF. Powiedział, że można to usunąć, ale wydaje  

mu się, że to jest dobre. Nikt nie był przeciwny ww. zapisowi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że mowa jest o § 14, w którym trzeba poprawić numerację punktów. Udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zauważył, że jest zapisane,  

że zadłużenie powiatu to 16 mln zł, ale z uwzględnieniem kredytu, który miałby być 

wzięty jeszcze w tym roku.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, 28 500 000 zł to jest stan 

poręczenia szpitala na koniec grudnia. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to jest  

na podstawie podpisanych umów i jest rozbite na wszystkie lata. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że z odsetkami, bo podpisywaliśmy umowę na 26 mln zł plus kredyt inwestycyjny  

w wysokości chyba 26 800 000 zł, czy 26 900 000 zł, a teraz jest 26 700 000 zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że w tegorocznej 

uchwale budżetowej był zapis, że upoważnia się Zarząd Powiatu do zaciągania 

kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu 

budżetu powiatu (…). 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ten punkt jest 

w § 14 pkt 1.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, że jest  

to zapisane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że w § 6 projektu 

budżetu jest napisane, że ustala się limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów 

(…). Chodzi o to, że w uchwale budżetowej określamy, że może wziąć np. 2 mln zł  

na pokrycie przejściowego deficytu, ale limit wraz z odsetkami nie może przekroczyć 

2 060 000 zł. Natomiast na sfinansowanie planowanego deficytu, czyli te 4 mln zł 

zawyżył do 4 500 000 zł, ale na pewno to wyniknie z przetargu i na pewno odsetki 
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nie będą w wysokości 1 500 000 zł. Zaznaczył, że odnośnie limitów Regionalna Izba 

Obrachunkowo przekazuje, żeby lepiej było więcej niż mniej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że mowa jest  

o 4 mln zł obligacji plus ewentualnie 1 500 000 zł  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, mamy 

1 500 000 zł na odsetki, ale to na pewno nie będzie 1 500 000 zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały z poprawką.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 712/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu wieluńskiego na 2022 r. z poprawką, 

polegającą na wpisaniu poprawnej kolejności punktów w § 14 projektu uchwały  

w przedmiotowej sprawie (głosowało 5 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 712/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że na kolejnym Zarządzie też będzie robiona zmiana z zakresu administracji 

rządowej, ponieważ przyszły w piątek dotacje. Udzielił głosu pana wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że jak są przy 

tegorocznym budżecie, a prognozy są optymistyczne, że nie będziemy musieli 

korzystać z kredytu, to może udałoby się panu skarbnikowi wygospodarować 

pieniądze, żeby zakupić działkę w Gromadzicach jeszcze w tym roku, a będzie  

to wydatek inwestycyjny.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o jakiej kwocie jest 

mowa.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że około 35 tys. zł, ale to na przyszłość. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że nie na przyszłość. Jeśli decyzja jest na tak, to trzeba to na sesji w budżet wpisać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że zmiany w budżecie, 

jeśli chodzi o tą sprawę będą dopiero 29. listopada. Zapytał, czy w tym okresie  

od 30.11. zdążymy załatwić wszystkie rzeczy, bo tu jest ten problem.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że jak będzie 

zgoda to będą działać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że kolejny 

Zarząd odbędzie się w dniu 22.11., dzisiaj nie ma dyrektora Kubiaka.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że jak Zarząd 

nie chce, to odpuszczą temat, a jeśli chce to trzeba działać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeśli chodzi  

o budżet to jest wydatek inwestycyjny i można byłoby to przerzucić z innych 

wydatków inwestycyjnych, ale pytanie jest takie - czy się wyrobimy w tym czasie   

w ciągu miesiąca?  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma propozycję,  

aby to zostawić na ostatni punkt, a przy sprawozdaniu z Gromadzic może to też  

w dyskusji wyjdzie.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że to i tak 

teraz w zmianach w budżecie nie wprowadzą dodając, że można o tej sprawie 

podyskutować. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że musi pilnować 

wydatków. Zapytał,  czy tą działkę kupimy, czy nie kupimy.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy mamy jakiś pomysł 

na tą działkę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest 

do zagospodarowania i z jego punktu widzenia jest potrzebna do lepszego 

funkcjonowania tego Ośrodka.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił,  

że po wybudowaniu hali nie mają w zasadzie żadnego zielonego terenu 

rekreacyjnego.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, gdzie to jest 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jak 

się wjeżdża to jest działka po prawej stronie 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w perspektywie - 

patrząc na przedstawione założenia nowego trybu postępowania przy szkolnictwie 

specjalnym jest sens dodatkowo rozwijać się w dwóch kierunkach, w dwóch 

szkołach. Mowa o próbie tworzenia centrów, o czym była mowa na poprzednim 

Zarządzie.   

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 

osobowym składzie.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały. 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 713/21 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 713/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak, 

pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

            Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 714/21 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 714/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 9 

Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków  

w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. w związku ze złożeniem wniosku  

w ramach Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 

2021-2025. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektorów 

szkół. Powiedział, że chodzi o zabezpieczenie wkładu własnego na wskazane 

placówki w wysokości 9 tys. zł. Zapytał jakie jest zainteresowanie młodzieży 

czytelnictwem, ponieważ słyszał, że jest słabe.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

odpowiedział, że myśli, że jak unowocześnią to poprawi się zainteresowanie z racji 

tego, że zakupywana baza dydaktyczna to nie tylko książki w formie papierowej,  

ale również audiobooki, inne materiały odnośnie otwieranych nowych kierunków, 

zakup podręczników dotyczących podstawy programowej, jeśli chodzi np. o technika 

programisty w przypadku jego placówki, więc zainteresowanie na pewno się 

zwiększy, bo to nie jest zbyt łatwy kierunek i wymaga pogłębiania wiedzy uczniów.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to jest drugi 

wniosek pana dyrektora.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

odpowiedział, że tak. Pierwszy wniosek dotyczył zabezpieczenia w tym roku  

na składany wniosek na technikum z racji tego, że można składać tylko na jedną 

szkołę, a drugi chciał złożyć na Branżową Szkołę I Stopnia, aby uzyskać pieniądze.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest wspólna 

biblioteka, ale zakup jest inny.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

odpowiedział, że tak. W pierwszym wniosku był zakup stołów i krzeseł,  

a w drugim chciałby unowocześnić bibliotekę w komputery, które są przestarzałe, 

mające kilkanaście lat.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że pana skarbnika 

trzeba zapytać, czy znajdą się pieniądze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. Zapytał, jeżeli będzie zakup, np. regałów, to powyżej jakiej kwoty jest 

zakup inwestycyjny.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tu nie ma 

nawet mowy o wydatkach inwestycyjnych, ponieważ to nie jest program związany  

z wydatkami inwestycyjnymi. Zapytał panią Malicińską - jeżelibyśmy załatwili  

tą sprawę, to już byłoby wszystko, czy są jeszcze jakieś zapotrzebowania  

w szkołach, że będą jakieś wnioski składane odnośnie czytelnictwa?  

Pani Małgorzata Malicińska – inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji poinformowała, że wniosek może być składany, ale w kolejnym 

roku i to będzie już na rok 2023.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że ma rozumieć,  

że np. pan dyrektor ma dwie szkoły i nie może już wystąpić o te środki.  

Pani Małgorzata Malicińska – inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji potwierdziła, ale są jeszcze takie szkoły, które mogą wystąpić,  

np. pan dyrektor Kowalczyk może wystąpić do Szkoły Branżowej na 2023 r.,  

może jeszcze wystąpić dyrektor ZS nr 1 dla Szkoły Branżowej na 2023 r.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał pana skarbnika, 

dlaczego nie można uznać tego jako wydatek inwestycyjny przypominając inny 

wniosek rozpatrywany na Zarządzie, gdzie zakup aparatu fotograficznego, 

dodatkowego wyposażenia można było uznać jako wydatek inwestycyjny.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że bardzo byłoby 

niedobrze jakby zgadzał się od razu na wszystko, ale zgodził się.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie wyrażenia zgody na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu 

wieluńskiego w 2022 r. w wysokości 9.000,00 zł w związku ze złożeniem wniosku  

w ramach Priorytetu 3 Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 

2021-2025.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. w wysokości 

9.000,00 zł w związku ze złożeniem wniosku w ramach Priorytetu 3 Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025 (głosowało 5 członków 

Zarządu).          

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o sytuację 

pandemiczną w szkołach.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że sprawa dotyczy trzech klas i dochodzi kolejna z uwagi na chorobę,  

w tym wypadku ucznia. Zaznaczył, że została wystosowana prośba do pana starosty 

o opinię.  

 Pani Małgorzata Malicińska – inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że pan dyrektor Wróbel złożył dzisiaj pismo  

w sprawie jednej, a mianowicie klasy IV technik-handlowiec od 15.11.2021 r.  

do 19.11.2021 r. 

Pani Iwona Zadworna – wicedyrektor I LO im. T. Kościuszki w Wieluniu 

poinformowała, że czekają na wyniki dwóch nauczycieli i wtedy będą podejmować 

dalsze kroki.   

Pan Dariusz Kowalczyk - dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

podkreślił, że faktem jest, że coraz trudniej organizuje się zastępstwa i prowadzi 

szkołę.  
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Pkt 10 

Przyjęcie informacji Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy  

w Gromadzicach.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Marzenę Kaczmarek kierownika internatu w SOSzW w Gromadzicach oraz panią 

inspektor Bożenę Krej. Odniósł się do materiału i zapytał, czy w Wieluniu jest 

Klasztor Ojców Paulinów. 

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że to jest pewnie pomyłka.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, a jak 

powinno być.  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że Klasztor Ojców Franciszkanów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił,  

aby to zmienić. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zadał pytanie dotyczące internatu. 

W materiale jest napisane, że internat jest ciągle czyny przez 2 tygodnie  

i co 2 tygodnie jest zamykany. Zapytał, czy jest zamykany w piątek na wieczór,  

czy w sobotę rano. Czy to wynika z jakiś przepisów? Czy nie można byłoby zrobić 

tak, żeby dzieci wyjeżdżały na weekendy co tydzień? 

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że w internacie mają obecnie 21 wychowanków, 

którzy przebywają od poniedziałku do piątku, na weekend pracujący, jeśli taki mają, 

zostaje 10, 11, 12 wychowanków. Co drugi tydzień jest weekend wyjazdowy  

i wszyscy wychowankowie wyjeżdżają, do godz. 17.00 pracują w piątki.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest uzasadnione.  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że uzasadnione sytuacją wychowawczą, rodzinną 

wychowanków przede wszystkim, bo są rodziny, które mają albo ograniczone prawa 

rodzicielskie i ci uczniowie zostają w internacie, albo to wynika z kwestii 
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niezaradności wychowawczej rodziców, gdzie dla dzieci jest bezpieczniej i lepiej, jeśli 

będą u nich w internacie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zadał pytanie,  

czy to jest wskazane przepisami prawa, czy jest tak przyjęte w Ośrodku.  

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że nie ma takich przepisów prawa, które regulują, 

że internat musi być czynny w weekendy.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to rozumie,  

ale to też generuje duże koszty w ciągu całego roku. Zapytał ilu wychowawców jest  

w ciągu weekendu – jeden, czy dwóch?  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach poinformowała, że są dwie grupy wychowawcze - dwóch 

wychowawców sprawuje opiekę do południa i dwóch po południu plus jeszcze jeden 

dodatkowy wychowawca w porze nocnej w sobotę i w niedzielę. To jest mniej więcej 

w przeliczeniu na godziny 86h dodatkowo w tygodniu potrzebnych do zapewnienia 

bezpieczeństwa dla wychowanków.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że 3 osoby sprawują 

opiekę nad 10-11 wychowankami.  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach zaznaczyła, że udało im się w tym roku zmniejszyć, bo w tamtym 

roku na tyle samo wychowanków były trzy grupy wychowawcze. W tym roku są dwie 

grupy wychowawcze i udało im się zejść z godzin wychowawczych. Dyżury  

są w godzinach od 6.00 do 14.00 (2 wychowawców), od 14.00 do 22.00  

(2 wychowawców plus dyżurujący) i w niedziele jest dokładnie to samo.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy są dodatki za święta.   

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że nie ma dodatków, to jest w ramach pensum 

wychowawcy.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zauważył, że w Ośrodku jest  

51 uczniów, pracowników administracyjnych i obsługi jest podanych w sumie 18 osób 

(17 etatów). Zapytał, czy to nie jest za dużo? 

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach wyjaśniła, że w administracji mają 4 pracowników, a obsługi 14,  

w tym są 3 pomoce nauczyciela, 2 kierowców, pozostali pracownicy są to pracownicy 

kuchni plus panie sprzątaczki.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że jego zdaniem 4 etaty 

administracyjne na 51 uczniów to jest za dużo.  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach dodała, że pomoc sekretarki jest na cały etat, główna pani 

sekretarka na ½ etatu i pani intendentka jest na cały etat, a jedna osoba jest 

nieczynna.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poprosił o wyjaśnienie,  

co oznacza, że osoba jest „nieczynna”.  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach przekazała, że przebywa na długotrwałym urlopie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jest uwzględniona.  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do sprawy placu 

zabaw i zapytał, czy miał być zakończony do 20. listopada.  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że do 20. listopada nie uda się, czekają właśnie  

na firmę z powiatu wieluńskiego, która wyrówna teren pod plac zabaw.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” przyjęciem informacji z poprawką, polegającą  na  wpisaniu poprawnej nazwy 

Klasztoru, zamiast: „Klasztor Ojców Paulinów w Wieluniu” to „Klasztor Ojców 

Franciszkanów w Wieluniu”.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy  

w Gromadzicach z poprawką, polegającą  na  wpisaniu poprawnej nazwy Klasztoru, 

zamiast: „Klasztor Ojców Paulinów w Wieluniu” to „Klasztor Ojców Franciszkanów  

w Wieluniu” (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pani 

kierownik przekazała panu dyrektorowi prośbę od Zarządu Powiatu, aby zorientował 

się jak wygląda sprawa ewentualnego zakupu działki sąsiadującej z Ośrodkiem  

oraz aby dyrektor przedstawił do jutra ostateczną kwotę za jaką sprzedawca chciałby 

sprzedać powiatowi wieluńskiemu. Zapytał, jak wygląda w Ośrodku sytuacja 

epidemiczna.  

Pani Marzena Kaczmarek – kierownik internatu w SOSzW  

w Gromadzicach odpowiedziała, że jest bezpiecznie u nich w szkole tylko pan 

dyrektor rozchorował się, wszyscy pozostali pracownicy są obecni.  

  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 2 minuty przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 

osobowym składzie.  
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Pkt 11 

Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

na wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu  

z kontroli funkcjonowania Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w zakresie inwestycji, 

pozyskanych środków zewnętrznych i remontów w latach 2019-2021, 

współpracy placówki z firmami zewnętrznymi oraz naboru do klas pierwszych 

w latach 2019-2021. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Elżbietę Ubrańską-Golec, której udzielił głosu. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu przekazała, 

że ma kosztorys inwestorski i jeśli chodzi o wykonanie wszystkich robót łącznie  

z zakupem urządzenia jest na kwotę 210 839,95 zł, przy czym to jest wartość 

wszystkich robót, co następnie omówiła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odnośnie sprawy 

windy zapytał, ile pani dyrektor ma osób z niepełnosprawnością.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że osób niepełnosprawnych ruchowo w tej chwili nie ma, ale w każdej 

chwili może pojawić się uczeń. Głównie chodzi o to, aby utrzymać ważność 

pozwolenia na budowę, natomiast rozumie sytuację, że nie jest to najważniejszy  

w tej chwili wydatek, w związku z tym upierać się przy tym nie będzie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Przekazał, że jest pismo kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu,  

z którego wynika, że aby powstała zatoka postojowa dla samochodów należy 

opracować projekt na przebudowę drogi powiatowej. Podkreślił, że w jego ocenie  

nie jest to priorytetowe zadanie, bo to nie są małe dzieci, które dowożą rodzice pod 

szkołę. Parking w środku jest mały, ale myśli, że w obecnej sytuacji finansowej 

powiatu nie możemy sobie pozwolić na takie zadania inwestycyjne. Udzielił głosu 

pani dyrektor.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu podkreśliła, 

że w 2019 r. robili taką wycenę i to jest koszt niewielki, kwestia jest tylko 

dokumentacji i to jest jakiś problem. Zaznaczyła, że nie zgadza się, bo wykonanie 

zatoczki na zatrzymywanie się samochodów jest rzeczą bardzo pilną dlatego,  
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że codziennie rano dochodzi tam do trudnych scen. Jeszcze 2 lata temu, czyli przed 

zdalnym łączeniem mieli dwa potrącenia uczniów, więc to jest sprawa 

bezpieczeństwa dość istotna. Samo wykonanie zatoczki to jest kupno kostki 

brukowej wielkości 20-30 m.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba 

poszerzyć pas drogowy. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że to nie chodzi o poszerzenie pasa drogowego tylko o to, żeby  

tę część zieloną, gdzie w tej chwili jest trawa, zabrać na zatoczkę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że należy 

wejść w głąb… 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

dopowiedziała, że chodnika, który w tej chwili jest wzdłuż szkoły.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że trzeba zrobić 

przesunięcie chodnika.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że trzeba zrobić przesunięcie chodnika w głąb szkoły. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie, ale nie zna się do końca na przepisach. Myśli, aby część 

zieloną zabrać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tam 

jest 2,5m chodnik, musi mieć 2 m szerokości, czyli w sumie 4,5 m, a nie mamy 

takiego szerokiego pasa.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że teraz rozumie, że jest taki przepis, który mówi, że chodnik musi 

mieć 2,5 m.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy jest już projekt.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie ma. Zwróciła uwagę, że ul. Wojska Polskiego w tej chwili robi 

się bardzo niebezpieczna i bardzo dużo uczniów dojeżdża samochodami. 

Podkreśliła, że to jest ważne zadanie.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma jakieś uwagi. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że popiera stanowisko 

pani dyrektor, bo wiele razy przejeżdża tą drogą i wie jak to wygląda.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jest tam zakaz 

zatrzymywania się.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie ma zakazu zatrzymywania się.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że jest 

zakaz zatrzymywania się.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu powiedziała, 

że jest chyba zakaz postoju, a nie zatrzymywania się.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że jest 

zakaz zatrzymywania się.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile tam zmieści się 

samochodów, bo na zdjęciu widzi trzy drzewa.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu dodała,  

że chodzi o to, aby była zatoczka do zatrzymywania się samochodów, to nie chodzi  

o miejsce parkingowe tylko o to, aby samochód się zatrzymał, żeby dziecko wysiadło 

i żeby włączyło się bezpiecznie do ruchu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że obawia się tego,  

że nawet jak ta zatoczka powstanie to niektórzy nie będą respektować tego, że jest 

to zatoczka do wysiadania tylko będą parkować, więc „korek” i tak pozostanie. Tutaj 

nikt się nie przejmuje przepisami, np. rodzice parkują na przystanku, stawiają auta  

w bramie, gdzie się da. Obawia się tego, czy zatoczka spełni swoje zadanie.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu przekazała, 

że trudno jej odpowiedzieć na to pytanie, to jest kwestia wyuczenia ludzi pewnych 

rzeczy, natomiast takie zatoczki w dużych miastach funkcjonują, a w Wieluniu takich 

zatoczek nie ma. Zaznaczyła, że uczniowie z klasy I, II mają po 14 lat i to są dzieci. 

Podkreśliła, że jej zdaniem powinna być wzięta pod uwagę przebudowa przejścia 

przy ul. Młodzieżowej. To jest fatalne miejsce.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że być 

może trzeba byłoby wziąć pod uwagę zmianę organizacji ruchu i wykonać przejście. 

Dodał, że byłby to mniejszy koszt.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jak powiat 

wykona projekt i zakupi kostkę, to szkoła będzie w stanie to wykonać.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że jeżeli będą mieli taką zgodę, to tam nie ma większej trudności, 

żeby to zrobić. Należy wykopać stare krawężniki, wykopać trochę ziemi i wykonać 

kostkę. Dodała, że chcą zrobić to na odcinku gdzie nie ma drzew.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, ile długości miałaby 

zatoczka.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 6 m.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu dodała,  

że chodzi o miejsce za wejściem do szkoły.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd ma to na uwadze.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu zwróciła 

uwagę, że ul. Młodzieżowa rano jest ulicą niedrożną w tej chwili z racji tego,  

że uczniowie przechodzą przez pasy i zatrzymują ruch, zarówno od strony ul. Wojska 

Polskiego, jak i od strony ul. Młodzieżowej. Zaznaczyła, że to jest bardzo 

niebezpieczne przejście, po drugiej stronie jest następne przejście i jeszcze jedno, 

więc są w sumie trzy przejścia na ul. Wojska Polskiego - skrzyżowanie  

z ul. Młodzieżową. Przedstawiła jak wygląda przywożenie dzieci pod szkołę przez 

rodziców.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że Zarząd będzie miał to na uwadze, bo trzeba sprawdzić, czy jest możliwość 

przebudowy, ale być może jest inne rozwiązanie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że jest kostka  

na placu Powiatowego Zarządu Dróg.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się ze sprawą (ze stanem realizacji wniosków) dodając, że trzeba 

szczegółowo to zbadać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba 

przekazać sprawę do przebadania.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że zdjęcia są nieaktualne.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że trzeba 

przekazać sprawę do Komisji Bezpieczeństwa. 

 Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu poruszyła 

kwestię spowalniaczy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że spowalniaczy tam nie będzie można zrobić. Zarządził głosowanie w sprawie 

zapoznania się z przedmiotową odpowiedzią i wystąpienia do Komisji do Spraw 

Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zapoznał się  

z  odpowiedzią Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu (ze stanem realizacji 

wniosków) na wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu 

z kontroli funkcjonowania Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w zakresie inwestycji, 

pozyskanych środków zewnętrznych i remontów w latach 2019-2021, współpracy 

placówki z firmami zewnętrznymi oraz naboru do klas pierwszych w latach 2019-

2021 i mając na względzie poprawę bezpieczeństwa młodzieży podjął decyzję  

o wystąpieniu do Komisji do Spraw Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego 

w sprawie przeanalizowania przebudowy chodnika wzdłuż Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu przy ul. Wojska Polskiego 32 tak, aby powstała zatoczka  

dla samochodów zatrzymujących się rodziców dowożących uczniów do szkoły 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak wygląda 

w szkole sytuacja związana z epidemią.  

  Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

poinformowała, że od dzisiaj ma wyłączoną jedną klasę i będzie pisać w tej sprawie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy zdążymy 

oddać halę do 30. listopada.  
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  Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że to nie jest do końca pytanie do niej, bo cały czas są odbiory,  

ale myśli, że zdążą, co następnie omówiła.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o wykładzinę.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że wykładzina w ciągu 7 tygodni jest dostępna, dzisiaj wypuszczą 

zapytanie ofertowe do firm, cena 39 zł-41 zł, czyli zmieszczą się w kwocie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o maszynę. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu przekazała, 

że maszyna praktycznie jest dostępna od ręki.  

 

 

 

Pkt 12 

Zapoznanie z informacją pt. „Zasady funkcjonowania Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszystko jest jasne. Stwierdził, że Zarząd przez aklamację zapoznał się  

z przedmiotową informacją, która będzie tematem obrad Komisji Edukacji  

i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację zapoznał się z informacją  

pt. „Zasady funkcjonowania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

w Wieluniu”.           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 13 

Analiza sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ 

w Wieluniu za trzy kwartały 2021 r. (sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się  

do zapisu: wynik finansowy po uwzględnieniu amortyzacji - Strata - 971 000 zł.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że - 971 000 zł to jest plan na ten rok, a wykonanie jest na sprawozdaniu 

obok.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że najpierw jest 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego, ale ten plan finansowy był jak gdyby 

zmieniony przed wyliczeniem tego.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

poinformowała, że wyliczenie jest po tej zmianie z tym, że ogółem kwoty planu się  

nie zmieniły tylko środki są przerzucone, zaliczone tak jakby na inne składniki planu, 

żeby utrzymać np. poziom procentowy mniej więcej wszystko na jednym poziomie 

tak jak się to kształtuje, bo mają już pogląd w pozycji trzech kwartałów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jeśli mamy stratę  

– 971 000 zł… 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

przerwała wypowiedź pana radnego mówiąc, że nie ma straty, na plusie jest  

317 000 zł na ten moment.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pani księgowa 

przewiduje coś jeszcze, co się może za te dwa miesiące zadziać.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że na pewno dużym plusem było zwiększenie przez Fundusz 

ryczałtu, który jest utrzymany i dostali wyrównanie od 1.01.2020 r. do grudnia 2021 r. 
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To była dosyć duża kwota 1 300 000 zł, dlatego też ten wynik dobrze wygląda. 

Dodała, że wszystkiego nie można przewidzieć tym bardziej, że z powrotem 

wchodzimy w covid. Zanim jechała na dzisiejsze posiedzenie Zarządu przyszło 

zarządzenie, że wiadomo otwarli oddział 2.11., ale już jest zarządzenie, że muszą 

zapewnić łóżka respiratorowe, łóżka na OIOM (Oddział Intensywnej Opieki 

Medycznej), łóżka izolacyjne tak, że z 20 robi się już 30. Dodała, że kosztem 

otwarcia oddziału covidowego nie będzie wyłączony z pracy żaden inny oddział. Mieli 

zamykać rehabilitacje, ale udało się zgrać zespół ludzi, że mają obstawę tu i tu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy są zapłacone 

nadwykonania.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie zapłacili. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że nadal mamy  

w zapasie 400 tys. zł. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

przekazała, że dyrektor zastanawiał się, czy nie zmniejszyć trochę wykonywania 

endoprotez, ale z kolei są oczekujący ludzie, którzy porobili badania. Do tej pory  

nie zdarzyło się, żeby nie zapłacili szpitalowi za endoprotezy.  

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to niewykonanie  

tamtego roku jak gdyby mamy jak to ujął „puszczone w niepamięć”.   

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że dokładnie, bo nie dostaliby też dodatkowych pieniędzy 

szczególnie, że w sumie zadziało się tak, że to nie tylko w SP ZOZ w Wieluniu 

dodając, że to może w przyszłości rzutować na wyliczenie wysokości ryczałtu  

na przyszłe lata. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy w tym roku nam 

tego nie zaniżyło.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie ulega wątpliwości, że rosną koszty leków itp. i w ciągu ostatniego kwartału 

różne rzeczy mogą się zadziać.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

potwierdziła dodając, jak wzrosły same ceny utylizacji odpadów niebezpiecznych,  
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co jeszcze działo się w czasie jak był oddział covidowy, a teraz znowu 

w to wchodzimy.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że jest 

załączony plan finansowy i jest zmiana. Zapytał, od kiedy jest ta zmiana. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że tutaj plan jako taki kwotowo się nie zmieni, są zaznaczone  

na tej zmianie przesunięcia, żeby mniej więcej wykonanie procentowe utrzymać  

na takim samym poziomie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, dlaczego zakładamy  

tę stratę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie został zmieniony plan i tak jest w dokumentach. 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

dodała, że trudno było zakładać coś na koniec roku, gdy tak naprawdę nie wiedzieli 

ile potrwa covid. W przypadku wszystkich dodatków covidowych, co jest płacone 

idzie faktura po stronie przychodów i potem idą z tego rozchody. Trudno tak się 

dokładnie „wbić” w te kwoty rok na przód. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że wie, że były 

założone jakieś przychody z NFZ i dodatkowe, ale w sumie w środku mamy 

wymienioną sprzedaż materiałów itd., żeby się utrzymać w planie, który był założony 

przychodów i to samo jest po kosztach, ale generalnie końcówka nijak się ma  

do tego, co mamy teraz.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

przeanalizował sprawozdanie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nurtuje  

go, dlaczego zakładamy stratę i czym tą stratę pokrywamy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że powiat 

pokrywa stratę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że w budżecie  

nie ma zaplanowanych środków na przyszły rok, aby tę stratę pokryć.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że to nie jest też powiedziane, że to będzie tego rzędu strata.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że plan 

finansowy SP ZOZ przyjmuje Rada Powiatu  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

potwierdziła. Zawsze odnoszą się do kwot, które były ustalone na początku roku tylko 

zmieniają jakby wewnątrz.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przeanalizował sprawozdanie Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ w Wieluniu za trzy kwartały 2021 r. 

(sprawozdanie z wykonania planu finansowego).     

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 
Pkt 14 

 Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności  

SP ZOZ w Wieluniu na dzień 30.09.2021 r., sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 25.10.2021 r.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że zobowiązania niewymagalne wzrosły o 464 tys. zł. Udzielił głosu pani księgowej.  

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że cały czas borykają się ze zobowiązaniami niewymagalnymi, a wzrastają 

dlatego, że nie są w stanie pokryć na bieżąco swoich zobowiązań.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że w stosunku do 9 miesięcy zobowiązania niewymagalne wzrosły o ponad 

1 159 000 zł, a wymagalne są na plusie, zmalały.  

 Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że właśnie dlatego zaciągają limit finansowy, żeby utrzymać płynność.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapyta, ile wzrośnie teraz 

obciążenie, bo zaczynają od września płacić.  
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Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

przekazała, że od września poszła pierwsza rata kredytu, 240 740 zł tyle wynosi rata 

miesięcznie bez odsetek.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania, uwagi. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się 

z przedmiotową informacją.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności SP ZOZ w Wieluniu na dzień 30.09.2021 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.10.2021 r.    

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy informatyzacja już została zakończona.   

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że jeszcze nie, do końca listopada muszą rozliczyć projekt, dlatego 

nie chce wybiegać jak będzie wyglądał wynik finansowy, bo oprócz projektu 

informatyzacji dokonują zakupu sprzętu z funduszu przeciwcovidowego, który też 

musi być rozliczony w tym roku. Może powiedzieć tylko tyle, że tak jakby z założenia 

zakupów z ww. funduszu było 8 pozycji, jeżeli chodzi o sprzęt, 4 mają już 

zrefundowane przez ten fundusz.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kiedy jest 

otwarcie ofert na SOR (Szpitalny Oddział Ratunkowy). 

Pani Alina Piekarek – p.o. głównego księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że jutro 16.11.br. jest odnośnie inspektora nadzoru, a jeśli chodzi  

o budowlankę to miało być 19.11.br., ale były zapytania dotyczące specyfikacji i jest 

przesunięty na 23.11.br. Dzisiaj z kolei mają zakończyć się roboty budowlane 

odnośnie tomografu.  
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Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia  

i przystąpienia do realizacji projektu konkursowego „Rodzina to jest siła” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa 09-IX Włączenie 

społeczne, Działanie 02-IX.2. Usługi na rzecz osób zagrożonych ubóstwem  

lub wykluczeniem społecznym, Poddziałanie 01-IX.2.1 Usługi społeczne  

i zdrowotne,  złożony w ramach konkursu RPLD.09.02.01-IP.01-10-001/21. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dodać.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o wkład 

własny. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tutaj nie mamy wkładu własnego, to są tylko środki, które wypłacają rodzinom 

zastępczym, czyli te środki, które płacą rodzinom zastępczym rozliczają jako wkład 

własny powiatu. Są to świadczenia dla rodzin zastępczych, czyli listy, które i tak 

wypłacają rodzinom będą opisywać jako wkład własny.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego jest stary 

program na lata 2014-2020 - czy to jest kontynuacja, czy pomyłka w tytule?  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła, że to jest 

kontynuacja.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 715/21 w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu 

konkursowego „Rodzina to jest siła” współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 

Oś priorytetowa 09-IX Włączenie społeczne, Działanie 02-IX.2. Usługi na rzecz osób 

zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, Poddziałanie 01-IX.2.1 

Usługi społeczne i zdrowotne,  złożony w ramach konkursu RPLD.09.02.01-IP.01-10-

001/21 (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 715/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w 2022 roku.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu radnemu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie widzi  

w projekcie uchwały terminów, kiedy komisja ma się zakończyć, a kiedy wszystko 

wykonać. Wskazał na datę 20.10.br., kiedy ukazało się ogłoszenie, termin składania 

ofert to 10.11.br. i nie ma terminu dokonania wyboru ofert w tym ogłoszeniu. Nabór 

do komisji był ogłoszony 29.10.br. po Zarządzie, termin do 5.11.br., zgłosiła się jedna 

osoba, 9.11.br. przyszło pismo od Wojewody, że nie wyśle przedstawiciela,  

więc my desygnujemy i powołujemy komisję, ale nie ma żadnego terminu 

zakończenia pracy.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

Dorocie Niezgoda. 
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Pani Dorota Niezgoda – pracownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że komisja niezwłocznie po podjęciu uchwały podejmie 

pracę nad opiniowaniem ofert. Dodała, że z tego, co wie wpłynęły 4 oferty.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że należy 

rozstrzygnąć i podpisać umowy z ewentualnymi wykonawcami do końca roku.  

Z uwagi na brak dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 716/21 w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w ramach otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2022 roku (głosowało 5 członków Zarządu). 

  Uchwała Nr 716/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu odbędzie się za tydzień w trybie zdalnym.  

 

 

Pkt 18 

Wolne wnioski. 

 

Na CXIX posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były składane.  
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Pkt 19 

Zamknięcie CXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXIX posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


